
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: söndag 6 september 2020 klockan 19:00 

 

Närvarande: Jonas M, Mattias J, Mathias O, Maria, Patrik. Eva närvarande per telefon under 

delar av mötet.  

 

§ 1 Mötet öppnas 

Alla hälsas välkomna och mötet förklaras öppnat.  

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Mötet godkänner dagordningen. 

 

§ 3 Val av sekreterare och justerare 

Till justerare väljs Mathias Ottosson.  

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll från styrelse 

Föregående protokoll från ungdomssektionen samt styrelsen gås igenom.  

 

Protokoll u-sektion  

 Beslut (från arvsfonden) om konstgräs kommer den 16/9 

 Inbjudan till tränarutbildning B har gått ut 

 Fotboll i skolan – Patrik har haft kontakt med Hagaskolan, ngt beslut om 

genomförande av aktiviteten har inte fattats utan ny kontakt ska tas i oktober  

Protokoll styrelse 

 Sponsring från Rabbalshede om 20 000 kr har inkommit  

 Beslut om att ställa in vintercupen 

 Beslut om 1000 kr/ungdomslag delas ut för att lagen ska kunna göra ngt istället för 

traditionell avslutning som inte kommer att genomföras i år 

 Avbytarbås på B-plan avvaktas 

 Klubben har fått 20 000 kr för statligt stöd till följd av Covid-19 

 

§ 5 Genomgång av info till ungdomsledare vid möte 

Följande infopunkter kommer att tas upp vid möte med ungdomsledare: 

 Ungdomsavslutning 

 Vintercupen 

 Nya medlemmar u-sektionen (Johan Johansson har tackat ja till att gå med i sektionen 

men fler behövs) 

 Nya medlemmar i cup kommitté – tydliggöra att varje lag SKA vara representerat i 

kommitée  

 Träningstider inomhus 

 Uppdragsbeskrivning (Patrik håller i genomgång)  



 Användning av matchdräkter - får ej användas på träning 

 Egensponsring av lag 

§ 6 Träningstider inomhus 2020 - 2021  

Tas upp vid möte 13/9.       

§ 7 Beteende i samband med matcher  

Eva Edman är med på telefon under denna punkt. Flera i sektionen upplever att det varit dåligt 

beteende i samband med seniormatcher. Ungdomssektionen vill tydliggöra vikten av att hela 

föreningen jobbar för nolltolerans vad gäller dåligt beteende, såväl ungdoms- som 

seniorsidan. Jonas och Patrik tar frågan med sig till nästa styrelsemöte. 

§ 8 Beställning av priser  

Frida har sammanställt hur många ungdomar som ungdomslagen har. Jonas kollar upp 

kostnad för tidigare års priser och tar fram förslag på vilket pris som kan köpas in. Sektionen 

meddelar därefter Mats vilka priser och hur många som ska beställas. 

§ 9 Lagindelning (åldersklasser mm F)  

Eva Edman är med på telefon under denna punkt. Frågan om hur lagindelning på flicksidan 

ska se ut framöver har framförts till sektionen. Det verkar finnas behov av att omstrukturera 

befintlig lagindelning. För att reda i frågan och komma fram till en hållbar lagindelning 

beslutar ungdomssektionen att kalla till ett möte där ledarna till samtliga flicklag i åldrarna F 

08 – F13 samt mixlag  P/F 14/15 samlas för att diskutera indelningen. Från sektionen kommer 

Jonas, Eva och Mattias J att närvara. Förslag till mötestid sätts till onsdag 9/9 kl 19.00. 

§ 10 Avbytarbås B-plan (XL-hjälpen)  

Ansökan till XL-hjälpen resulterade i ett nej.  

Sektionen beslutar att ta tag i frågan på nytt och att jobba utifrån att i första hand jobba för att 

få fram pengar till att köpa in nya bås, och i andra hand att bås beställs från AME. 

§ 13 Övriga frågor   

Ravelli har kontaktat Patrik om försäljning. Ungdomssektionen beslutar att inte sälja Ravelli. 

Patrik återkopplar detta till Ravelli. 

Mathias O framför en fråga hur de pengar som finns kvar i lagkassan hos det pojklag som 

lagts ner ska användas. Styrelsen har beslutat att pengarna inte ska delas ut till spelarna som 

ingick i laget utan ska komma klubben till gagn på något sätt. Mathias O har fortsatt hand om 

pengarna men vill att frågan tas upp i styrelsen hur de ska användas. Jonas och Patrik tar med 

frågan till nästa styrelsemöte.   

 

 



§ 14 Nästa möte   

Planerat möte med ungdomsledare som skulle ha hållits idag ställdes in pga att tillgänglig 

möteslokal var för liten för att rymma alla. Datum för nytt möte är satt till 13/9. Jonas skickar 

ut kallelse.  

 

Vid pennan 

Maria Andersson 


